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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Antoni Giluk – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pani Kazimiera Seżysko – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
� Pan Sebastian Basiejko – Kierownik Referatu Oświaty UG 
� Rodzice dzieci z miejscowości Oparzno  i Rusinowo, gdzie planowana jest 

likwidacja szkół (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 
 
Posiedzenie otworzył, powitał zaproszonych gości oraz przedstawił porządek 
obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba. 
 
Porządek posiedzenia; 
1. Reorganizacja szkół na terenie Gminy Świdwin 
2. Projekt budżetu Gminy na 2011 rok 
3. Omówienie projektów uchwał na III/2011 Sesję Rady Gminy 
4. Wolne wnioski 
 
Ad.1. REORGANIZACJA SZKÓŁ NA TERENIE GMINY ŚWIDWIN 
 
Przewodnicząca Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Rusinowie Pani Anna 
Rosińska odczytała OŚWIADCZENIE rodziców skierowane do Wójta Gminy              
i do radnych Rady Gminy. 
Cyt.:” Rodzice dzieci uczących się w szkole podstawowej w Rusinowie 
oświadczają, że jeśli szkoła w Rusinowie zostanie zamknięta, a szkoła                          
w Oparznie zmieni status i zostanie przekształcona w filię bez gimnazjum, to 
nasze dzieci w roku szkolnym 2011/2012 podejmą naukę w szkole podstawowej 
w Stargardzie Łob., a gimnazjaliści w Resku. 
Chcemy zaznaczyć, że nasza decyzja nie będzie formą protestu, ale kierujemy 
się dobrem dzieci. Droga z domu do szkoły jest znacznie krótsza. 
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Mamy nadzieję, że Pan Wójt i Rada Gminy podejmą właściwą decyzję i nie 
będziemy zmuszeni do takich zmian w życiu naszym i naszych dzieci. 
Jeżeli zaś państwo Radni będziecie za reorganizacją szkół bo mamy nadzieję, że 
weźmiecie pełną odpowiedzialność za swoją decyzję. 
Na potwierdzenie dołączamy listę dzieci, które podejmą naukę w Stargardzie 
Łob. oraz deklarację Pani dyrektor tamtejszej szkoły, że nasze dzieci będą 
dowożone przez autobus Gminy Resko”. 
Lista dzieci stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani Rosińska oczytała również treść pisma Dyrektor Szkoły Podstawowej               
w Starogardzie skierowanego do rodziców uczniów Szkoły Podstawowej                      
w Rusinowie 
cyt. „Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starogardzie, Wioletta Pieńczakowska 
zapewnia zainteresowanych rodziców z miejscowości Rusinowo i okolic, że                      
w roku szkolnym 2011/2012 przyjmie dzieci do Szkoły Podstawowej                         
w Starogardzie i Punktu Przedszkolnego przy Szkole. Burmistrz – Reska 
zapewni w/w dzieciom dowóz do szkoły w Stargardzie”. 
Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Tomasz Wróblewski rodzic dziecka z Oparzna odwołał się do 
opracowania doc. dr Stefana Witek w sprawie szans edukacyjnych małych wsi.  
Opracowanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Sołtys Rusinowa Pan Adam Bińczak – podtrzymuje stanowisko utrzymania 
klas od 1 do 3. Likwidacja tych klas jest najgorszym scenariuszem. Powołuje się 
na tendencję wzrostową narodzin dzieci oraz prężnie działający zespół 
dziecięcy. Przedstawione argumenty dotyczące likwidacji szkół nie przekonują 
mieszkańców Rusinowa i zapowiadają swoją obecność na sesji, gdzie będą 
przedstawione pod głosowanie intencyjne projekty uchwał o likwidacji szkół. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Justyna Twardys podzieliła się swoimi 
spostrzeżeniami z zebrań wiejskich w Rusinowie, Klępczewie, Oparznie                     
i Smardzku. Najwięcej kontrowersji wzbudził temat dowozu dzieci do szkół. 
Celem odzyskania subwencji w gminie planowana jest zmiana obwodu, gdzie 
dzieci z Gminy Świdwin uczęszczające do Szkoły w Smardzku będą dowożone 
do Zespołu Szkół w Bierzwnicy. Po reorganizacji dołożymy wszelkich starań, 
aby  problem rozwiązać jak najlepiej. Mamy na względzie dobro dziecka, ale 
musimy również brać pod uwagę względy ekonomiczne. 8 lutego br będziemy 
głosować nad przyjęciem projektu budżetu na 2011 rok – wiemy jak wygląda                  
i zdajemy sobie sprawę, że będą to ciężkie decyzje i trudne głosowanie.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pani Halina Cybul (Przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej ubiegłej kadencji) zapewniła, że przeprowadzane kontrole 
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w zakresie dowozu dzieci do szkół nie wzbudzały żadnych powodów do 
niepokoju. Nie było żadnych zastrzeżeń, żadnych uwag, ani ze strony rodziców, 
dzieci i nauczycieli. Dzieci miały zapewnioną odpowiednią opiekę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba zwrócił się do Pana 
Wójta z pytaniem, czy po konsultacjach na zebraniach wiejskich są jakieś nowe 
okoliczności, czy podtrzymuje swoje zdanie. 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec – nic się nie zmieniło. Na podjęcie takiej,           
a nie innej decyzji miały wpływ dwie okoliczności. Mała ilość dzieci w klasach 
oraz płace nauczycieli. Według sporządzonych symulacji utrzymania szkół po 
reorganizacji i tak będziemy do nich dopłacać. Propozycja reorganizacji nie jest 
niespodzianką, w innych gminach zrobiono to już wcześniej i mają po jednej 
szkole. Jesteśmy jedną gminą w okolicy, która utrzymuje tyle szkół.  
 
Radny Pan Henryk Mich postawił dwa wnioski: 
 
� skoro nie stać nas na utrzymanie tylu szkół przeprowadzić reorganizację „za 

jednym zamachem – zlikwidować również szkołę w Bierzwnicy, aby nie 
wracać do tematu za rok, czy dwa”. Pozostawią tylko „jeden moloch w 
Lekowie”. 

 
� zlikwidować fundusz sołecki – jest to marnotrawienie pieniędzy 
 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła trzy projekty uchwał: 
 

- Nr III/20/2011 
 

- w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej                   
w Klępczewie 

- Nr III/21/2011 
 

- w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej                  
w Rusinowie 

- Nr III/22/2011 
 

- w sprawie zamiaru likwidacji szkół wchodzących                
w skład Zespołu Szkół w Oparznie 

 
� do projektu uchwały Nr III/20/2011 uwag nie wniesiono 
� do projektu uchwały Nr III/21/2011 uwagi wniosło czterech radnych, trzech, 

aby pozostawić maluchy, to jest klasa 0-3 - jeden radny, aby pozostawić tak 
jak jest 

� do projektu uchwały Nr III/22/2011 trzech radnych wnioskowało pozostawić 
szkołę w całości 

 
Ad.2. PROJEKT BUDŻETU GMINNEGO OŚRODKA POMOCY 

SPOŁECZNEJ NA 2011 ROK 
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Projekt budżetu GOPS na 2011 rok przedstawiła Kierownik Ośrodka Pani 
Kazimiera Seżysko. 
 
Projekt budżetu stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po zapoznaniu się z w/w projektem (występującymi brakami na powierzone 
przez Rząd zadania) Komisja wnioskuje, aby na następną sesję Rady Gminy 
poprosić posłów z naszego terenu celem wyjaśnienia, dlaczego tak się dzieje.  
 
Radny Pan Henryk Mich wnioskuje o ograniczenie godzin pracy bibliotek 
gminnych od godz. 1400 do 1800. Zatrudnienie bibliotekarek na 0,5 etatu 
przyniosą oszczędności.  
 
Radny Pan Ryszard Pawlonka wnioskował o przeniesienie w budżecie Gminy 
kwoty 4.000 zł. z  organizacji imprez sportowych na dotację dla Stowarzyszeń 
(Gminnych Klubów Sportowych). 
 
Radni wniosek zaopiniowali pozytywnie. 

 
Ad.3. OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA III/2011 SESJĘ 

RADY GMINY 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła trzy projekty uchwał: 
 
- Nr III/12/2011  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2011 
- Nr III/25/2011 

 
- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świdwin na lata 2011-2023 
- Nr III/26/2011 

 
- w sprawie zasad i trybu umarzania, oraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty wierzytelności Gminy 
Świdwin oraz gminnych jednostek organizacyjnych z 
tytułu należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny i niepodatkowych należności 
budżetowych o charakterze publiczno-prawnym, a także 
wskazania organów lub osób do tego uprawnionych. 

 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła projekty uchwał: 
 
- Nr III/13/2011 

 
- w sprawie zbycia działki gruntu na rzecz użytkownika 

wieczystego 
- Nr III/14/2011 

 
- w sprawie dopłaty dla odbiorców usług wodociągowych 

z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę                              
i zbiorowego odprowadzania ścieków na podstawie 
zawartych umów z przedsiębiorstwem wodociągowo-
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kanalizacyjnym 

- Nr III/15/2011 
 

- w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 
zobowiązania w postaci zastawu rejestrowego 

- Nr III/16/2011 
 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
I Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 
rok 

- Nr III/17/2011 
 

- w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2011 rok 

- Nr III/18/2011 
 

- w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 
bezd0omnych zwierząt, a także grobowisk i spalarni 
zwłok zwierzęcych i ich części 

- Nr III/19/2011 
 

- w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych                           
i transportu nieczystości ciekłych 

- Nr III/27/2011 
 

 W sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Świdwinie 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 

Ad.4. WOLNE WNIOSKI 
 
  -     nie było    - 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


